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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam sig z proiba o udro2nienie istniejqcych

studzienek odprowadzajqcych deszcz6wkq, Opady spowodowaty zalanie ulic Rejmonta, PCK,

Traugutta, Okrqinq, Kraszewskiego, Jagiellorisk4, Aktualnie we Wtoclawku jest brak ekip

czyszczqcych studzienki odprowadzajqce deszcz6wkq. Stanowi to du2y problem dla

mieszkancow.
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